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Výmalbu podchodu pro pěší a cyk-
listy pod Sucheniovou ulicí, který byl 
vybudován v roce 2019, se podaři-
lo dokončit. O výtvarné návrhy se 
postarali žáci třebíčských základ-
ních a středních škol, samotnou 
výmalbu provedl Zdeněk Kuče-
ra, známý jako Kučis. Město tento 
výtvarný počin financovalo z parti-
cipativního rozpočtu.

Projekt do participativního roz-
počtu podalo Zastupitelstvo mla-
dých města Třebíče, předkladate-

lem byl předseda zastupitelstva 
Luboš Oborný.

„Přínosem projektu je zkrášlení 
frekventovaného podchodu. Lidem, 
kteří podchodem procházejí, dodá 
špetku optimismu,“ uvedl Luboš 
Oborný. 

Za výmalbu podchodu město 
zaplatilo 108 tisíc korun. Podchod 
pod Sucheniovou ulicí je součástí 
trasy cyklostezky Jihlava – Třebíč – 
Raabs. –zt- 

Sochu město 
plánuje opravit

Socha sv. Jana Nepomuckého u 
sportovního okruhu v Bažantnici u 
Třebíče nenechala lhostejného Jiřího 
Kachlíře z Třebíče, který upozorňo-
val na její nedobrý stav. Socha byla 
ve vlastnictví Lesů České republiky, 
nyní přechází do majetku města Tře-
bíč. 

Starosta Pavel Pacal uvedl, že rad-
nice měla zájem získat i pozemky 
pod okruhem formou směny. „Lesy 
nám pozemek pod okruhem ocenily na 
příliš vysokou částku, a protože město 
má padesátiletý pronájem, od směny 
ustoupilo,“ vysvětlil Pacal. Doplnil, 
že město získalo pozemek o výmě-
ře osm metrů čtverečních a sochu 
do svého majetku. Nyní má v plánu 
sochu na vjezdu do areálu zrestau-
rovat. Dříve to nebylo možné, město 
nemůže investovat do cizího majet-
ku.  –zt-

Schválit dodatek k veřejnoprávní 
smlouvě o poskytnutí dotace na pro-
voz multifunkčního hřiště Na Hvěz-
dě klubu Nuclears doporučila rada 
města třebíčskému zastupitelstvu 
a tak se i stalo. Starosta Pavel Pacal 
vysvětlil, že se jedná o peněžní část-
ku 230 korun, které umožní renovaci 
dvou kompresorů na chlazení ledové 
plochy. 

Pacal osvětlil, že je to z toho důvo-
du, aby led na hřišti dokázal odolat 
vyšším teplotám než dosud. Měs-
to k tomu přistoupilo v době, kdy 
je uzavřený zimní stadion v rámci 
komplexní rekonstrukce. Jedná se 
o jedinou ledovou plochu ve městě, 
pokud nezamrznou rybníky. Navýše-
ní se týká pouze letošní zimní sezo-
ny, v jiných letech činí příspěvek 700 
tisíc korun.  –zt- 

Podpořili 
ledovou plochu

Podchod dostal novou podobu


